



Referat af DM planlægningsmøde i Bestyrelsen i JAM Frederikshavn Cheerleaders

Dato:	Tirsdag d. 9 april 2024
Tidspunkt:	Kl. 16.30
Adresse:	Knivholtvej 22, 9900 Frederikshavn
Bestyrelse:	Dennis Jordansen, Vivi Frandsen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Tonny Sørensen, Sanne Præstgaard Larsen og Rikke Hennig Rafn
Suppleanter:	Maria Rafn, Dennis Bugge
Gæster:	
Afbud:	
Ordstyrer:	Sanne Præstgaard Larsen
Referent:	Rikke Hennig Rafn

Dagsorden:

1. Evt. omkring tilmelding

- *Tilmelding til overnatning på skole og bestilling af DM t-shirts er skudt i gang.*

2. Status vedr. transport

- *Den pris som Sanne har fået på bus tur/retur til Århus inkluderer ikke en tur fra skole til hallen lørdag morgen, hvilket giver problemer i forhold til afstanden fra skolen til hallen, da det er for langt for udøverne at gå over 3 km. med bagage.*
- *Sanne undersøger prisen for hvis bussen skal blive i Århus fredag-lørdag, hvilket også vil være en fordel i forhold til bagage, så det kan blive i bussen under konkurrencen, da det fylder meget i omklædningen.*
- *Alternativ kan være, at der er forældre som er i bil til Århus som melder sig til at hente udøverne på skolen og køre dem i hallen lørdag morgen, og at vi låner en varebil til al bagagen.*
- *Det kan evt. også være en mulighed at spørge andre klubber som er med bus, om vi kan betale os fra at deres bus kører en ekstra tur og henter vores udøvere på skolen lørdag morgen og kører dem til hallen, men det kræver også, at vi har en varebil til bagagen, hvis bussen er fyldt af bagage fra anden klub.*

3. Mulighed for tilbud på fælles forældre overnatning

- *Rikke er i kontakt med Zleep Hotels og Wake up hotel i Århus for tilbud på fælles overnatning for forældre og melder ud i FB grupperne, når der er afklaring.*
- *Der er indtil videre interesse for omkring 20 hotelværelser, så det er en god mulighed for at lære andre forældre bedre at kende og styrke sammenholdet i klubben.*

4. Deltagelse af fotograf til generalprøve og DM

- *Som tidligere aftalt, kommer sportsfotograf Martin og kigger til DM generalprøve og tager med til DM og tager billeder og slow film af vores hold fra fotoboksen. Han har også interesse i at tage nogle fede billeder af små pyramider eller enkelte udøvere, hvis nogen ønsker at stille op til det, evt. til generalprøven.*
- *Klubben får tilsendt billeder og film efterfølgende for at Martin må bruge det som reklame for hans foto virksomhed. Vi kan bl.a. bruge billederne til hjemmeside, hyggerum m.m.*
- *Martin har fået interesse for at udforske foto/slow film af cheerleading, da han oplever det meget intenst og ønsker at tage billeder/slow film hvor intensiteten kommer til fuldt udtryk.*
- *Rikke har kontakten med Martin og afklarer hvad han ønsker til frokost til DM og mødes med ham dernede og guider ham til fanzone mv.*
- *Vivi bestiller frokost og adgangs armbånd til ham.*
- *Vi afklarer evt. nærmere med Martin ved generalprøven.*

5. Procedure vedr. sygesikringsbevis til konkurrencer

- *Dennis arbejder på en løsning, hvor der skal tages kopi af udøvernes sygesikringsbeviser som lamineres og sættes i mappe til visitkort, som bevares aflåst i pengeskab med kode.*
- *Af hensyn til GDPR skal vi have en dataansvarlig for opbevaring af personfølsom dokumentation. Dennis er ved at sætte sig nærmere ind i reglerne for dette.*

6. Punkter som skal tilføjes med ansvarlige på skabelon til opgaveoversigt til konkurrencer

- *Oprydning i omklædning efter konkurrencen tilføjes på oversigt*
- *Rikke spørger trænerne på trænermøde på søndag, om de har nogle tilføjelser.*

7. Ønske om større tromme til konkurrencer

- *Bestyrelsen har bevilget, at Tonny køber en større tromme til ca. 400-600 kr. så vi kan lave noget mere larm fra fanzonen, når vores udøvere er på gulvet, da hele klubbens opbakning betyder meget for udøverne og tæller pointmæssigt.*

8. Andet vi skal ændre/forbedre/huske til DM og konkurrencer fremadrettet?

- *Tonny undersøger priser på klaphænder, skraldere og andet, som kan lave larm i vores fanzone.*
- *Rikke spørger trænergruppen om de har ønsker/forslag til noget andet end alm. balloner til indmarch. Vi kunne godt tænke os noget lidt mere specielt, evt. J, A, M bogstav balloner og stjerneballoner, evt. også andet end balloner, men det er trænerens beslutning.*

9. Opgavefordeling og soveansvarlige til sleepovers

- *Tonny og Maria overnatter til sleepover og Maria også på skolen til DM.*
- *Der laves opslag i frivillighedsgruppen om behov for og ønske om hjælpere til sleepover og oprydning efter generalprøve, når vi har nærmere afklaring herom.*
- *Tilmelding til sleepover sættes til 4. maj af hensyn til, at brandmyndighederne skal orienteres 14 dage før.*
- *Sanne laver udkast til en skabelon til opgavefordeling og soveansvarlige til sleepovers.*

10. Evt.

- *Når Bestyrelsen er i hyggerummet er vi der primært som forældre ligesom alle andre og skal ikke tale om personfølsomme ting eller andet, som er omfattet af Bestyrelsens tavshedspligt derinde, men vi hjælper gerne med afklaring af andre ting som ikke vedrører andre personer og er personfølsomme. Ved behov for at drøfte personfølsomme ting med Bestyrelse, aftales passende tid og sted her for.*
- *Bestyrelsen har godkendt at Tonny bestiller en betalingsterminal fra Zettle til 199 kr. som kan bruges til salg ved generalprøver og andre arrangementer. Det fungerer godt til Rødspættecup, men det er ønskeligt med en hurtigere Ipad dertil.*
- *Vi har fået 3200 kr. i pantdonationer fra Føtex for 6 måneder og har 6 måneder tilbage.*
- *Bestyrelsen har ansat Jens Meincke som supplerende tumbling træner til Annika.*
- *Tumbling træner Annika er gået på orlov på endnu ubestemt tid, men kender Jens, og de vil både kunne arbejde sammen og hver for sig, når/hvis Annika kommer tilbage.*
- *Bestyrelsen afklarer tumbling behov med trænergruppen på næste trænermøde med henblik på at sikre en tilstrækkelig løsning.*
- *Senior har budt ind på at fået tildelt en rute til at samle affald via "Ren natur", hvor man kan tjene 2500 kt. ved at være 8-30 personer som samler affald en dag i 3-4 timer.*
- *Da affaldsindsamlingen skal ske mellem 3. maj og 30. juni er det for sent for Senior for at tjene penge til deres madkonto til USA turen som ønsket. Derfor går ruten videre til hele klubben eller et andet hold der ønsker at tjene penge til et formål. Rikke snakker med trænerne om dette på trænermøde på søndag.*
- *Det er blevet bestemt, at Dennis Bugge er 1. suppleant og Maria Rafn er 2. suppleant.*

